
|Referat10. apr. 2024 FAU møte

Referat FAU 21. februar. 2024

Tilstede:

1. trinn: Fraværende
2. trinn: fraværende
3. trinn: fraværende
4. trinn: Kristian Angen
5. trinn: Wenche Andersen, vara
6. trinn: Kristian Angen, vara
7. trinn: Moa-Maria From Kero
8. trinn: fraværende
9. trinn: Kristin Abild, vara
10. trinn: Ine-Therese Pedersen

VGS: Kristin Abild, vara

Saker:

1. Rektor ikke til stede for å informere
2. Planlegging Temakveld med Mobbeombudet:

a. Servering: Vi bestiller kaffe/te og boller til 100 pax
b. Markedsføring:

i. FAU-representanter deler arrangementet i Facebook-gruppene
ii. Wenche deler på Ros & Info
iii. Moa sjekker om Ung i Longyearbyen kan dele på deres side
iv. Moa ber Frode om å dele i Visma
v. Refresentantene ber lærere om å skrive det i ukeplan.

vi. Kristin informerer om at Line vil lage en sak i SP, Moa tar det. Moa tar
kontakt med Jon halvdan i forkant.

vii. Vi kjøper en gave som takk til Mobbeombudet - sjokolade fra Fruene.

3. Representanter 2024/2025: Representantene bes om å spørre i klassene. Siden
mange er fraværende på møte, får vi ikke oversikt over hvem som fortsetter. Jens
Abild blir værende som representant for kommende 10. trinn. Vi satser på å ha alle
representanter klare til møte i juni. Dette møte blir da årsmøte for 2024/2025, og
referat skal legges inn i Altinn.

4. Innspill til ny/oppdatert forskrift: FAU lurer på hva som er status for veilederen. Det er
utfordrende å svare ut spørsmål fra FUG når vi ikke har noen kjennskap til hvordan
forskriften blir brukt i praksis; evt i hvor stor grad. Veilederen kan kanskje gi svar på
noe av dette. Vi informerer om høringen i klassene, og tar punktet videre til neste
møte. Høringsfrist er 19.05.2024.

5. Eventuelt:

https://www.google.com/calendar/event?eid=Y2tyamlwOWo2a29qaWI5cGNnb2pnYjlrY2RpM2NiOXBjY3A2NGJiNTZzbzMyZTlnYzhyamljMzQ2NCBtb2FtYXJpYWtlcm9AbQ


a. Moa stiller som representant i Ad hoc utvalget som skal utforme revidert
ruspolitisk handlingsplan og skjengebestemmelser.

b. Vi sjekker status i 17-mai komiteene. FAU har så langt ikke fått innkalling til
LL sin komite.

Neste møte blir 7. mai kl. 19.00.


